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6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 19. 06. 2023 

 

 

 

Tomko: 

Podnet je na prednostu, ohľadom Cukrovarskej ulice. Chcem sa spýtať, v akom štádiu je 

momentálne komunálny odpad, čo sa týka váženia na tejto ulici.  

 

JUDr. Galgoczy: 

Čo sa týka váženia odpadu na Cukrovarskej ulici, my s kolegami aktuálne pripravujeme 

komplexný systém nového odpadového hospodárstva, ktorý by mal zahŕňať aj časti mesta, v 

ktorých bude možné odpad už vážiť. Nezávisí to len od poviem to, takého politického 

rozhodnutia, ale taktiež od technických, softvérových možností, pretože nie všetko je len 

o tom, že si tu niečo vymyslíme a vieme to ihneď zrealizovať. Potrebujeme dobudovávať 

v spolupráci s firmou CORA systém, ktorý by vedel tieto údaje premeniť na rozhodnutia, 

potrebujeme dokúpiť techniku, tzn. autá a váhy, ktoré to dokážu vážiť. Postupne čipujeme 

nádoby, takže pokiaľ toto všetko bude pripravené, ja osobne si viem predstaviť, že aj 

Cukrovarská ulica bude môcť byť zaradená do systému váženého zberu odpadu.  

 

 

 

 

 


